
Kort referat av vad som behandlades på kursmötet 8/10. 
 
Förändringar från tidigare år: 
-Kortare duggor och 6 stycken istället för 7. Detta för att det inte ska ta för mycket tid. 
 
Arbetsklimat, Kommunikation: 
-Allt har fungerat bra. 
-Vektor-duggan uppskattades. 
-Mycket bra med mail-kommunikationen med Lennart. 
 
Problematiska kursmoment: 
-Vektorer introducerades tidigt, Lennart redogjorde varför man gjorde så. (För mekanikens 
skull och då man upplevt att det inte hunnit ”fastna” då det en gång låg sist i kursen.)  
-Ibland ont om tid vilket kräver att eleven läser sig till en del moment själv. Allt hinns inte gå 
igenom så utförligt under föreläsningar men Lennart gör sitt bästa för att prioritera. 
 
Kursspecifika frågor till enkät (det finns en standardiserad web-enkät till vilken specifika 
frågor kan infogas på slutet): 
-Hur har man upplevt att MapleTA har fungerat?  
-Vad har man tyckt om SI tillfällena?  
-Hur upplevde man gymnasierepetitionen under första veckorna?  
 


